
 

 

SA 0052/XXXIII/09         

Protokół nr XXXIII/09 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 26 sierpnia 2009 r. 
 

Obecni: 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście; Zwycięzcy etapu regionalnego siódmej edycji Ogólnokrajowego 

Konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne” państwo Joanna i Dariusz Śliwka, Odznaczony 

Honorową Odznaką „Za zasługi dla Województwa Śląskiego” Jan Śliwka, Przedstawiciel 

Cieszyńskiego Laboratorium Społeczeństwa Obywatelskiego Roman Gruszczyk, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

 

Ad.1. Ad.1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych 

i zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1700 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni.  

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie XXXIII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
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4. Wręczenie odznaczenia Za Zasługi Województwa Śląskiego. 

5. Wyróżnienie zwycięzców konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”. 

6. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy.  

7. Wystąpienia gości. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Prezentacja wyników przeprowadzonych w ramach projektu badań, dotyczących 

aktywności i potencjału społeczeństwa obywatelskiego w Gminie Goleszów.  

11. Informacja n/t wykonania budżetu za I półrocze 2009 r.  

12. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2009 r.  

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

13.1. ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Goleszów przedszkoli publicznych 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, 

13.2. udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowej, 

13.3. udzielenia bonifikaty od ceny sprzedawanego lokalu mieszkalnego nr 3 w 

budynku nr 17 w Goleszowie przy ul. Różanej, 

13.4. programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Dzięgielów na lata 

2009-2016, 

13.5. zmian budżetu gminy na 2009 rok. 

14. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

15. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

16. Wolne wnioski. 

17. Informacje i komunikaty. 

18. Zakończenie XXXIII sesji Rady Gminy Goleszów.   

Następnie przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie zawnioskował o zmianę porządku obrad.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony powyżej porządek obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 

głosami „za”. 

 

Ad.4. Wręczenie odznaczenia Za Zasługi Województwa Śląskiego. 

Na podstawie upoważnienia Kapituły Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa 

Śląskiego Sejmiku Województwa Śląskiego, Wójt Gminy Zbigniew Wacławik Zbigniew 
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Wacławik odznaczył pana Jana Śliwkę Srebrną Odznaką Honorową za Zasługi dla 

Województwa Śląskiego. Wyróżnienie to zostało przyznane na wniosek prezesa Ludowego 

Klubu Sportowego Olimpia Józefa Gawłowskiego. Uzasadnienie przyznania odznaczenia 

odczytał przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot. Stanowi ono załącznik nr 4 do nin. 

protokołu. 

 

Ad.5. Wyróżnienie zwycięzców konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, iż Państwo Joanna i Dariusz 

Śliwka z Dzięgielowa zwyciężyli w etapie regionalnym siódmej edycji Ogólnokrajowego 

Konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”. Zwycięzcy przyjęli od Rady Gminy oraz Wójt 

Gminy gratulacje, a szczegółowe informacje na temat konkursu stanowią załącznik nr 5 do 

nin. protokołu. 

 

Ad.6. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej drugiej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze 

Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXXII/09 z dnia 

24 czerwca 2009 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.7. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad nikt z zaproszonych gości nie zabrał głosu. Przewodniczący 

Rady Gminy poinformował jedynie, iż termin budowy drogi biegnącej przez Kozakowice 

został przesuniętym ponieważ miasto Ustroń opracowuje dopiero uwarunkowania 

środowiskowe.  

 

Ad.8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

Komisja Statutowa obradowała 14 lipca. Zakończono wprowadzanie zmian do statutu gminy, 

a propozycje nowych zapisów zostaną dziś przekazane wszystkim radnym. Przewodniczący 

poinformował, iż do 30 września można składać do niego pisemne uwagi i zastrzeżenia.  

 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia obradowała 4 sierpnia br. Na 

posiedzeniu zrealizowano dwa następujące tematy: 
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1. Pielęgniarka szkolna udzieliła informacji o stanie zdrowia dzieci i młodzieży w 

szkołach i w przedszkolu. Wyjaśniła ona członkom komisji na czym polegają 

przeprowadzane w placówkach oświatowych bilanse, półbilanse oraz fluoryzacja. Pani 

Twardowska zwróciła uwagę na brak wymaganego prawem kącika dla pielęgniarki w 

SP w Dzięgielowie oraz w Bażanowicach. Stwierdzała ona, że w przypadku kontroli 

Narodowego Funduszu Zdrowia zostanie jej odebrane prawo pracy w tych 

placówkach. Ponadto zwróciła się z prośbą o zwiększenie liczby godzin gimnastyki 

korekcyjnej w szkołach oraz o zakup nowej wagi dla gimnazjum w Goleszowie. Koszt 

wagi to około 2000 zł, z czego połowę sfinansuje gimnazjum. 

2. Wysłuchano szczegółowych informacji dotyczących pozyskiwania środków Unii 

Europejskiej na działalność oświatową. Członkowie Komisji otrzymali szczegółowe 

pisemne informacje, które zostały dołączone do protokołu z posiedzenia.  

 

Komisja Rewizyjna w okresie pomiędzy sesjami odbyła dwa posiedzenia. Oba odbyły się 

19 sierpnia. Najpierw Komisja obradowała wspólnie z Komisją Finansów i Inwestycji 

i omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2009 roku. Po wysłuchaniu wójta 

gminy oraz skarbnik gminy w tym temacie, Komisje przyjęły sprawozdanie bez uwag.  

Następnie, po zakończeniu wspólnego posiedzenia, Komisja Rewizyjna przyjęła 

sprawozdanie ze swej działalności za I półrocze 2009 roku oraz przeanalizowała realizację 

uchwały Rady Gminy nr XLIV/375/06 w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku w Gminie Goleszów. 

W związku z tym sformułowała wniosek do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa o analizę i modyfikację zapisów w/w uchwały. Komisja uznała także, 

iż w październiku należy zorganizować spotkanie z przedstawicielami firm wywozowych na 

temat stawki za wywóz nieczystości.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa obradowała 20 sierpnia 

i realizowała temat zasadności funkcjonowania w obecnej formie referatu drogowego.  

Na posiedzenie zaproszony został prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Komunalnego Ustroń 

Alojzy Sikora. Przedstawił on Komisji genezę i historię powstania zakładu oraz zasady jego 

funkcjonowania. W związku z powyższym Komisja zwraca się do Rady Gminy 

o upoważnienie wójta gminy do przeprowadzenia wszelkich rozmów prowadzących do 

przejęcia referatu drogowego przez Przedsiębiorstwo Komunalne Ustroń.  
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Następnie Komisja rozpatrzyła wniosek mieszkańca Lesznej Górnej o nadanie nazwy drodze 

we wsi Leszna Górna. Komisja proponuje wystosować do mieszkańca pismo informujące 

o tym, że zostanie wykonany znak informujący o dojeździe do jego posesji.  

W dalszej części spraw bieżących Komisja na wniosek radnego Krzysztofa Kohuta, zwróciła 

się do wójta o wszczęcie procedury mającej na celu cofnięcie firmie Tros-Eko pozwolenia na 

wywóz nieczystości z terenu Gminy Goleszów. Komisja uważa, iż pozwolenie takie winno 

być cofnięte w związku z nagminnym łamaniem przez firmę zapisów uchwały dotyczącej 

wysokości stawek za wywóz nieczystości.  

Komisja zaopiniowała także projekt uchwały w sprawie programu gospodarczego p/n: Plan 

odnowy miejscowości Dzięgielów na lata 2009-2016. Po wprowadzeniu zmian zaopiniowała 

projekt pozytywnie. Radni otrzymali przed sesją projekt uchwały uwzględniający zmiany 

dokonane na posiedzeniu Komisji.  

 

Po wysłuchaniu informacji przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa, żadnych z radnych nie wniósł sprzeciwu co do wniosku w sprawie 

wszczęcia procedury mającej na celu cofnięcie firmie Tros-Eko pozwolenia na wywóz 

nieczystości z terenu Gminy Goleszów.  

W związku z powyższym wniosek ten został przyjęty jako wniosek Rady Gminy. 

 

Komisja Finansów i Inwestycji w okresie pomiędzy sesjami zebrała się dwukrotnie. Pierwszy 

raz wspólnie z Komisją Rewizyjną by omówić sprawozdanie z wykonania budżetu za I 

półrocze 2009 r., a drugi raz wczoraj. Na wczorajszym posiedzeniu zaopiniowano projekty 

uchwał według wzorów 13.2, 13.3 oraz 13.5, a w tematyce bieżącej zapoznano się z pismem 

przedsiębiorcy Mężyka w sprawie udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej w formie 

zwolnienia od podatku od nieruchomości. W związku z tym Komisja zwróciła się do wójta 

Gminy w sprawie przygotowania projektu stosownej uchwały wraz z innymi informacjami 

dotyczącymi pomocy regionalnej oraz skutków finansowych uchwalenia takiej uchwały.  

 

Podobnie jak poprzednio nikt z radnych nie wniósł uwag do wniosku Komisji w sprawie 

przygotowania projektu stosownej uchwały wraz z innymi informacjami dotyczącymi 

pomocy regionalnej oraz skutków finansowych uchwalenia uchwały w sprawie pomocy dla 

przedsiębiorców.  

W związku z powyższym wniosek ten został przyjęty jako wniosek Rady Gminy. 
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Ponadto przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, iż 

po posiedzeniu odbył rozmowę telefoniczną z radnym Leszkiem Szaluerem na temat projektu 

uchwały 13.3. Radny poprosił by radny Leszek Szlauer przedstawił tę sprawę radnym.  

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy uznał, iż udzieli on głosu radnemu w punkcie 

13.3. porządku obrad. 

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, iż w okresie pomiędzy sesjami do 

Rady Gminy nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 

 

Następnie z ustnymi zapytaniami zwrócili się do wójta: 

Sołtys Lesznej Górnej Stanisława Niemiec poprosiła o potwierdzenie bądź zdementowanie 

pogłosem o likwidacji poczty w Dzięgielowie – w tym momencie Wójt Gminy Zbigniew 

Wacławik uznał, iż nie posiada żadnej wiedzy na temat  ewentualnej likwidacji poczty.  

 

Radny Kazimierz Wisełka zadał wójtowi następujące pytania: 

1. Czy zgodnie z wystąpieniem radnego na jednej z poprzednich sesji, Wójt Gminy 

wystosował pismo do starostwa w sprawie przeprowadzenia robót przy drodze 

powiatowej koło dworca PKP w Goleszowie? 

2. Czy gmina będzie partycypować w kosztach naprawy ogrodzenia mieszkanki 

Godziszowa, które zostało uszkodzone podczas huraganu przez powalone drzewo? 

3.  Czy przeznaczono odszkodowania dla osób poszkodowanych przez huragan? 

 

Następnie radny Krzysztof Kohut zapytał o możliwość przedłużenia umowy użyczenia toru 

dla motocyklistów na górze Chełm. 

 

Ad.10. Prezentacja wyników przeprowadzonych w ramach projektu badań, dotyczących 

aktywności i potencjału społeczeństwa obywatelskiego w Gminie Goleszów. 

Przedstawiciel Cieszyńskiego Laboratorium Społeczeństwa Obywatelskiego Roman 

Gruszczyk w prezentacji multimedialnej przedstawił wyniki badań ankietowych 

przeprowadzonych wśród mieszkańców powiatu cieszyńskiego, dotyczących aktywności 

organizacji społecznych oraz wyniki badań ankietowych przeprowadzonych wśród 

organizacji pozarządowych. Omówione dokumenty stanowią załącznik nr 6 do nin. protokołu. 
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Ad.11. Informacja n/t wykonania budżetu za I półrocze 2009 r. 

Radni otrzymali pisemną informację z wykonania budżetu za I półrocze 2009 r. i stanowi ono 

załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przypomniał, że Komisja Rewizyjna oraz 

Komisja Finansów i Inwestycji na wspólnym posiedzeniu w dniu 19 sierpnia Br. pozytywnie 

zaopiniowały wykonanie budżetu za I półrocze 2009 r. Pozytywną opinię wydała także w tym 

temacie Regionalna Izba Obrachunkowa – opinia RIO stanowi załącznik nr 8 do nin. 

protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji na ten temat przewodniczący poddał pod głosowanie 

stanowisko Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Finansów i Inwestycji o przyjęciu bez uwag 

sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2009 r.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Informacja ta została przyjęta jednogłośnie, tj. 15 

głosami „za’. 

 

Ad.12. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2009 r. 

Radni otrzymali omawiane sprawozdanie i stanowi ono załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Gertruda Proksa przedstawiła jego treść. Nikt z radnych 

nie wniósł uwag ani propozycji zmian sprawozdania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2009 r. zostało przyjęte jednogłośnie, 

tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 

 

13.1. ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Goleszów przedszkoli publicznych 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Z treścią projektu zapoznała zebranych sekretarz gminy Bogusława Podżorska.  

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXXIII/277/09 w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Goleszów 

przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

13.2. udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji. 

Opinia ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokoły.  

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Poinformował on, iż 

z prośbą o udzielenie bonifikaty w wysokości 85% od ceny sprzedaży nieruchomości 

oznaczonych parcel zwróciła się mieszkanka Goleszowa, obecna faktyczna użytkowniczka 

parcel. Jednocześnie Wójt Gminy poparł sprzedaż parcel z w/w bonifikatą.  

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXXIII/278/09 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowej została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12  do nin. protokołu. 

 

13.3. udzielenia bonifikaty od ceny sprzedawanego lokalu mieszkalnego nr 3 w budynku nr 

17 w Goleszowie przy ul. Różanej. 

Komisja Finansów i Inwestycji po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie udzielenia 

bonifikaty od ceny sprzedawanego lokalu mieszkalnego nr 3 w budynku nr 17 w Goleszowie 

przy ul. Różanej wnioskowała o przeprowadzenie konsultacji z radcą prawnym w sprawie 

wprowadzenia do projektu zapisu mówiącego o tym, iż udziela się bonifikaty od ceny 

sprzedaży lokalu mieszkalnego „wraz z udziałem w działkach stanowiących 

współwłasność…”.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt wraz z w/w zastrzeżeniem. Opinia stanowi 

załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, iż po konsultacjach 

z pracownikami urzędu oraz z radcą prawnym okazało się, iż zapis proponowany w projekcie 

uchwały jest prawidłowy.  
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Kolejno w otwartej dyskusji glos zabrali: 

Sekretarz gminy Bogusława Podżorska poinformowała, iż zgodnie z operatem 

szacunkowym mieszkanie przeznaczone do sprzedaży jest w bardzo złym stanie, a jego 

zużycie wynosi 90%. Gmina jest jego właścicielem i przez to jest członkiem wspólnoty 

mieszkaniowej zawiązanej w budynku przy ul Różanej 17. Dodała, iż obecnie posiadanie tego 

mieszkania przez gminę przynosi straty.  

 

Radny Leszek Szlauer uznał, że sprzedaż mieszkania z 95% bonifikatą jest 

niegospodarnością. Radny zakwestionował wysokość bonifikaty, gdyż jego zdaniem 

pozostałe mieszkania zostały kiedyś wykupione z 80% bonifikatą. Zaproponował on by 

ponownie skierować projekt uchwały do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa. 

 

Na ten głos odpowiedział Wójt Gminy Zbigniew Wacławik, uznając iż sprzedaż 

dyskutowanego mieszkania z bonifikatą 95% nie jest niegospodarnością lecz racjonalnym 

działaniem, a pozostałe mieszkania komunalne również zostały sprzedane z bardzo wysoką 

bonifikatą.  

 

Następnie przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot powtórzy wniosek radnego Leszka 

Szlauera o skierowaniu omawianego projektu uchwały do Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. W głosowaniu brało udział 15 radnych. Wniosek został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

13.4. programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Dzięgielów na lata 2009-

2016. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz ze zmianami polegającymi w głównej mierze na 

wykreśleniu Urzędu Gminy jako źródła finansowania planowanych zadań.  

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXXIII/279/09 w sprawie programu gospodarczego p/n: Plan odnowy 

miejscowości Dzięgielów na lata 2009-2016 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

13.5. zmiany budżetu na 2009 rok. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

Treść projektu omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne uzasadnienie zmian 

stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXXIII/280/09 w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

Ad.14. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik odpowiadając na zapytania radnego Kazimierza Wisełki 

poinformował, iż: 

− powiat został poinformowany o złym stanie drogi obok przystanku PKP w Goleszowie 

Dolnym, 

− sprawa zniszczenia płotu został już załatwiona z jego właścicielem, 

− w sprawie pomocy dla ofiar huraganu wpłynęły 3 wnioski od poszkodowanych rodzin, 

z czego jeden z nich po czasie został wycofany. Tak więc pomoc otrzymały 2 rodziny 

z Godziszowa.  

Natomiast w odpowiedzi na zapytanie radnego Krzysztofa Kohuta wójt gminy powiadomił, 

że klub motocyklowy łamał zasady umowy użytkowania terenu, stąd otrzymali oni 

wypowiedzenie z półrocznym wyprzedzeniem – zgodnie z zapisami umowy.  

 

Ad.15. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał następujące informacje: 
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− 21 sierpnia w parku miejskim w strumieniu miała miejsce impreza pod nazwą 

„Cieszyńska Kraina Zaprasza”, 

− odbyło się 60 lecie Ludowego Klubu Sportowego Tempo w Puńcowie, 

Przeprosił jednocześnie za swą nieobecność na dożynkach wsi Puńców. 

 

Kolejno Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o: 

− odbyła się uroczystość 75 lecia szkoły szybowcowej, 

− na zaproszenie koła PTTK „Ślimoki” z wizytą w Goleszowie gościła grupa 

mieszkańców wsi Goleszów k/Mielca, 

− w Lesznej Górnej otwarty został plac zabaw dla dzieci, 

− odbył się przetarg na zimowe utrzymanie dróg. W niektórych przypadkach ceny będą 

niższe aniżeli w roku ubiegłym, 

− został podpisana umowa na budowę boiska „Orlik”. Został także przekazany 

wykonawcy plac budowy. 

 

Ad.16. Wolne wnioski. 

Radny Leszek Szlauer zawnioskował, aby przy organizowaniu kolejnych przetargów na 

remonty placówek oświatowych określać wcześniejszy niż 1 września termin zakończenia 

prac. 

 

Sołtys Krystyna Bujok zwróciła się z zapytaniem o przewoźnika, który będzie dowoził 

z Godziszowa młodzież do szkoły w Goleszowie. Sołtys pytała także o możliwość 

korzystania z kursów szkolnych przez dorosłych mieszkańców Godziszowa.  

W tym momencie Wójt Gminy odpowiedział, iż o wyborze przewoźnika zadecyduje 

najniższa oferowana cena. Niemożliwym jednak będzie by z kursów szkolnych korzystali 

także dorośli mieszkańcy Godziszowa.  

 

Ad.17. Informacje i komunikaty. 

Sekretarz gminy Bogusława Podżorska poinformowała o planowanym bezpłatnym badaniu 

mammograficznym. 

 

Zastępca Wójta Henryk Odias zaprosił wszystkich na dożynki gminne, które odbędą  się 29 

i 30 sierpnia. Przy okazji dożynek otwarta zostanie wyremontowana ulica Szkolna.  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady 

Gminy: 

− mieszkańcy budynku Kozakowice Dolne zwrócili się z prośbą o bonifikatę na zakup 

mieszkań przy ul Głównej 25 – pismo skierowano do Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 

− mieszkanie Puńcowa zwrócił się prośbą o udzielnie bonifikaty na zakup 

nieruchomości – pismo skierowano do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa, 

− Sołtys Werner Zając zwrócił się prośbą o zmianę wizerunku herbu Dzięgielowa. 

W związku z tym radny Krzysztof Glajcar złożył wniosek o rozpatrzenie tej sprawy 

przez działającą właśnie Komisję Statutową.  

 

Ad.18.Zakończenie XXXIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1930 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXIII sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  
 

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  
 

 

 


